

Title (en)

CARBOHYDRATE DERIVATIVES AND COMPOSITIONS THEREOF FOR THERAPEUTIC OR DIAGNOSTIC USE, AND METHODS FOR THEIR USE.

Title (de)

KOHLENWASSERSTOFFABKÖMMLINGE UND ZUSAMMENSETZUNGEN DAFÜR ZUR THERAPEUTISCHEN ODER DIAGNOSTISCHEN VERWENDUNG UND VERFAHREN ZU DEREN VERWENDUNG.

Title (fr)

DERIVES D'HYDRATES DE CARBONE ET LEURS COMPOSITIONS POUR USAGE DIAGNOSTIQUE OU THERAPEUTIQUE, ET LEURS PROCEDE D'UTILISATION.

Publication

**EP 0217912 A1 19870415 (EN)**

Application

**EP 86902540 A 19860325**

Priority

SE 8501613 A 19850401

Abstract (en)

[origin: WO8605789A1] A compound for therapeutic or diagnostic use, characterized by having formula (I): wherein R1 and R2 independently are hydrogen, lower alkyl, acyl or together form a cyclic amide or amine; wherein R3 and R4 independently are hydrogen, alkyl, an organic residue; and wherein n is >=2, the individual monomer residues of the compound (I) being independent of each other as to structure; a composition containing such compound, methods for use of the compound and the composition, respectively.

Abstract (fr)

Composé pour usage thérapeutique ou diagnostique, caractérisé par la formule (I) où R1 et R2 sont indissociablement de l'hydrogène, un alkyle inférieur, un acyle ou forment ensemble un amide ou une amine cycliques; où R3 et R4 sont indissociablement de l'hydrogène, un alkyle, un résidu organique; et où n est >=2, les résidus des monomères individuels du composé (I) étant indépendants les uns des autres quant à la structure. Sont également décrits une composition contenant ce composé et des procédés d'utilisation du composé et de la composition, respectivement.

IPC 1-7

**C07H 5/04; C07H 13/02; C07H 15/04; C07H 15/12; C07H 15/18; A61K 31/70; G01N 33/53; G01N 33/569**

IPC 8 full level

**A61K 47/48 (2006.01); C07H 3/06 (2006.01); C07H 21/00 (2006.01); C08B 37/00 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**A61K 47/56 (2017.07); C07H 3/06 (2013.01); C07H 21/00 (2013.01); C08B 37/0027 (2013.01)**

Citation (search report)

See references of WO 8605789A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8605789 A1 19861009; AU 5668286 A 19861023; EP 0217912 A1 19870415; SE 8501613 D0 19850401**

DOCDB simple family (application)

**SE 8600131 W 19860325; AU 5668286 A 19860325; EP 86902540 A 19860325; SE 8501613 A 19850401**